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Protokół nr 9/2015 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 27 sierpnia 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 9
00  

dokonał Przewodniczący Komisji, 

pan Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku  

z czym obrady są prawomocne. 

Przed sesją. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1 i 2 do protokołu.   

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015 wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Co  będzie z zadaniem zapisanym jako „Środowiskowe Centrum Edukacji 

(mini-Kopernik)? 
 

Aleksandra Dolińska – Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

To był projekt, który od początku miał być finansowany przez środki z Unii 

Europejskiej. Wprowadzając to zadanie do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

nie znaliśmy szczegółowych dokumentów związanych z Regionalnym 

Programem Operacyjnym naszego województwa. Aby zabezpieczyć płynną 

realizację tego zadania został wprowadzony początek finansowania tej 

inwestycji na bieżący rok. W związku z tym, że już pojawiły się dokumenty 

uściślające wymagania p. Marszałka m.in. Szczegółowy Opis Osi 

Priorytetowych, wiemy już, że nie będzie możliwości w tej perspektywie 
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finansowej, tak jak było w poprzedniej perspektywie, zrealizowania zadania  

i występowania o refundację poniesionych nakładów. Taka możliwość  

w tym okresie programowania nie będzie funkcjonowała. Zadanie, żeby 

otrzymało dofinansowanie nie może być zrealizowane. Wobec powyższego 

niezasadne jest rozpoczynanie wydawania środków na tą inwestycję. W tym 

roku nie ma możliwości uzyskania dofinansowania, dlatego uwolniliśmy  

te środki i one będą przeznaczone na finansowanie ugody.  
 

Jan Koziorowski: 

Czy suma globalna na zakup autobusów ulegnie zmianie? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie.  
 

Jan Koziorowski: 

Było 15 mln zł i do tego teraz jeszcze dochodzi 1 mln zł pożyczki, dlaczego? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

MPK może nam udzielić o 1 mln więcej pożyczki, dlatego ten zapis. 
 

Jan Koziorowski: 

Skąd będzie 15 mln zł? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Z Urzędu Marszałkowskiego. 
 

Jan Koziorowski: 

Czy istnieje ryzyko, że środki te mogą nie wpłynąć? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W ciągu 30 dni od dobrze złożonego wniosku powinno wpłynąć 14 mln zł.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 14 pkt III przeniesienie środków w kwocie 976 900 zł. Napisane jest,  

że zmiany mają na celu zabezpieczenie środków finansowych zgodnie  

z zapisami ugody mediacyjnej. Czy już jakaś kwota została wpłacona na ten cel? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Proponujemy zapłacić w tym roku drugą transzę uwzględniając tę ugodę, która 

opiewa na kwotę 3,3 mln zł, a zapłaciliśmy już 2 mln.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? 

Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 9
15

.  

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 
 

Tomasz Marcinkowski 

 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


